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 Referat 

  Bestyrelsesmøde. 
 

Mødedato og tid:              04-10 2022 kl. 17.00    

Sted  Kobbelvænget 64 kld.  

Mødeleder  Maria Torrè Borch   

Referent  Dorrit Janner  

  

  Bestyrelsesmøde nr. 9 i afdelingsbestyrelsen. 

 

Deltagere   Maria Torré Borch(MTB) 

   Mette Borchersen(MB) 

   Benny Jensen(BJ) 

                                             Dorrit Janner (DJ) 

                                             Ragnhild Olsen (RO) 

 

Fraværende:   Susanne Lind Hansen (SLH) 

 

    

   

Ad.1 Godkendelse af dagsorden 

• Godkendt  

Ad 2 Godkendelse af referat fra sidste møde 

• Godkendt elektronisk 

Ad 3  Besøg fra ”Husum for alle” 

• Henrik Mønsted Larsen, leder af den boligsociale helhedsplan, ”Husum for 

alle”, kom forbi bestyrelsen og fortalte lidt om det store arbejde de laver i 

lokalområdet. Der er 4 boligforeninger i vort lokalområdet der alle skal i gang 

med en helhedsplan. Det vil kræve lidt ekstra opmærksomhed på problemer 

der vil blive i hverdagen, når håndværkerne rykker ind. Der er ansat 3 personer 

”koordinatorer”, der skal samarbejde på tværs af de 4 afdelinger, for at få 

tingene til at glide lettere.. Orientering om dette senere. 

”Husum for alle” har mange aktiviteter som beboerne i de respektive 

afdelinger kan nyde godt af. Danskkurser, lommepengejob, feriecamp, 

kreativitetsgrupper m.m. Nogle aktiviteter er for alle aldre, små foredrag i 

onsdagscafè. Der vil i løbet af vinteren udkomme en avis, der vil orientere om 

hvor langt de forskellige afdelinger er kommet med deres helhedsplaner. 

På kulturnatten 14. oktober, vil der være arrangementer på volden i bunkerne 

med lyd og lys. 24. november er der igen i år lysfest i området. Herom senere. 

Ad 4                 Helhedsplanen – status – rådgivere – projektleder. 

• Rådgiver og projektledere på helhedsplanen samt Rubov arkitekter har været 

svære at samarbejde med. Bestyrelsen er nu blevet enige om at prøve at få et 

andet firma til at overtage sagen, selv om det nok kommer til at koste lidt. 

Fagbyggechef Lars fra hovedkontoret, er sat på sagen.  
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• Reetablering af G 19 efter branden – status. 

Nu er alt brugbart inventar sendt til Slagelse hos Belfor, for at undersøge og 

rense det, så det evt. kan bruges igen. Der er nu revet lofter og vægge ned i 

garderoben, så nu er der snart klar til vores håndværkere. Gulvet i salen skal 

evt. skiftes ud og alle lamper er kasseret, men nye LED lamper vil blive sat op. 

• Dørtelefoni. ”Borebillerne” der går rundt i opgangene og etablerer kablerne til 

vores dørtelefoni, er forud for deres plan. Det samme er nok tilfældet med 

TDC folkene. 

• Husorden – husdyr. Alle skal overholde husordenen, det gælder også de 

beboere der har en hund eller kat. Kontakt gerne bestyrelsen, afd38@aab.dk 

hvis I ser nogle i området. Der kan være ferie katte/hund, men disse har en 

tilladelse fra bestyrelsen til at passe dem. 

   

 Ad 5                 Affald. 

• Funktionærerne har været på affaldssorterings messe. Der var en del 

interessante ting der nok vil blive implementeret på begge kontainerpladser.  

 

 Ad 6                Evaluering af åbent bestyrelsesmøde. 

• Dejligt at se så mange beboere der dukkede op til mødet, også nye beboere. 

Der var en livlig dialog da ordet blev givet frit. Bestyrelsen vil afholde et nyt 

åbent møde igen d. 2. maj 2023. 

 

 

Ad 7                 Energikrise 

• Der vil igen i år blive indkøbt juletræer, men der bliver ikke sat lys på grundet 

energikrisen. Bestyrelsen vil derfor anmode alle beboere om ikke at have lys 

på deres julepynt på altanerne, af samme årsag. 

  

Ad 8                 Bordet rundt 

•  RO syntes at vi på det næste beboermøde skal have besøg af lokalpolitiet, 

”Husum for alle”, samt ”bydelsmødrene”, så de kan komme og fortælle om 

deres arbejde. 

RO har også haft møde med ”Velkomstgruppen”. De er snart klar med et 

udkast. 

Foreslår også at der stilles en kasse med ”grønne poser” i alle vaskerierne. 

BJ : Intet 

MB: Intet 

DJ: har også været på messe med sortering. Der var nogle ting vi nok kunne 

bruge her i afd. Et bord hvor beboerne kan stille deres ting til sortering på, så 

de ikke skal bukke sig så meget. 

 

 Ad 9              Beboersager. 

• Verserende sager behandles 

 

Ad 10 Eventuelt 

                             Intet. 

                       Næste møde. 1/11 2022 

                       Mødet sluttede kl. 21.15 

 

OBS: Der er ingen kontortid d. 18/10 
Efterårsferie 

mailto:fd38@aab.dk

